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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan milyen anyagokat fognak szállítani ebben a 
projektben Magyarországra? Mekkora forgalommal számolnak? Hogy tudják garantálni azt, 
hogy a szigorúbb magyar környezetvédelmi szabályoknak megfelel-e a kínai fél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Direkt36 2023. 06. 27-i cikkében arról írt, hogy kormányzati dokumentumok szerint Kína 
vasúton Magyarországra szállítaná Európába szánt vegyianyag-termelésének jelentős részét, hogy 
záhonyi és soroksári elosztóközpontokból lássák el a kontinens akkumulátorgyárait és más ipari 
üzemeit.

A kormányzati iratokban „Európa – Kína Vegyianyag Kereskedelem és Duális HUB Rendszer” 
néven futó projektben a Rail Cargo Hungaria nevű osztrák tulajdonú vasúti vállalat, illetve egy 
Acemil Zrt. nevű frissen létrehozott cég venne részt. A cikk szerint a kormányzati 
dokumentumokban eldöntött tényként szerepel, hogy „a két fél 2023 szeptemberében Kínában fogja
aláírni az együttműködési megállapodást”.

Kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésemre.

Pontosan milyen anyagokat fognak szállítani ebben a projektben Magyarországra? Mekkora 
forgalommal számolnak? Hogy tudják garantálni azt, hogy a szigorúbb magyar környezetvédelmi 
szabályoknak megfelel-e a kínai fél?


